



Styrelsemöte Göta MS

Protokoll 2025-10-13

Ordinarie deltagare

Lars-Göran Ståhl Ordförande

Lotta Reden

Niklas Gustavsson Endurokommitten, vice ordf frånvarande

Stefan Jansson Crosskommittén frånvarande

Magnus Uusitalo

Andreas Wallkendorf Marknad o Pressansv.

Patrik Lindberg

Christer Jansson frånvarande

Erik Hedstad

Jenny Backlund frånvarande

Övriga deltagare

Agenda

- Mötets öppnande (LG)
- Val av justerare (MU)
- Föregående protokoll (PL)
- **Skrivelser m.m. (LG)**
 - Resultat och balansrapport, se bif. mötesunderlagen
 - Medlemmar, **klubbyten i TA** perioden sedan senaste mötet 0st **varav 0st nya till Göta. Totalt licenserade förare enl. Svemo TA, Nya (inkl. familj) medlemmar sedan senaste mötet via Idrott Online tot. nu 1582st varav 1367 (+1st) män och 215 (+0st) kvinnor.**
 - Övrigt hela verksamheten;
 - Utbildningar av tävlingsledare, barnledare och tränare söka bidrag hos Svemo 2025? Tävlingsledare m.m. betalt licenser för 2025 klart. L-G ej klart, väntar på intyg, oförändrat.
 - Andreas W åtog sig att se över uppdateringar på hemsidan. Status ej klart.
 - Se skrivelse från RF gällande Idrott Online och Skyddade personuppgifter-ta fram nya rutiner. Gäller alltså dem med skyddad identitet m.m. L-G har kontaktat Svemo men de har inte tagit fram något underlag eller skrivelse som hjälp till detta ännu. AW har lagt ett förslag på GDPR för klubben som han bad oss att kommentera på mötet. Liknande text finns även på Östras hemsida. Vi beslutar senare hur det ska vara och utföras.
 -
 -

- **Crosskommitté rapport (SJ)**
 - Tävlingar och träningar;
 - Göta ansöker om cross SM 2026.
 - SM 2025 gick ca 60.000kr plus.
 - Crosskolan avslutad.
 - MX kontrollerar vilka rutiner dom har för betalning av träningskort, lista sig för arbetsdagar. Förbättringar?
- **Endurokommitté rapport (NG)**
 - Tävlingar och träningar:
 - Enduron söker SM 2026 i början av juni.
 - Motionscupen har sin sista tävling.
 - Motionskåsan 1/11.
 - Återställning av S1 efter motionskåsan.
 - Göta har tält i depån på GGN med lite förtäring och personal.
- **Motorområdet, klubbstugan, LedR (LG, NG,SJ)**
 - Ny port till garaget, Monteras i November, kontakt med LG för att öppna.
 - Kodlås till grinden, förslag på mötet.
 - Priser till Motionscup och Kåsa.
 - YA har ju kört på mast, kabelskåp samt grinden. Massor av samtal L-G med dem om åtgärder och försäkringar. Grinden är nu lagad och förstärkt. Den anställde som lovade att hjälpa oss med reparation har slutat och dom nya vill inte veta av vad som hänt och vill inte betala.
 - Kommunen har mailat om uppsägning av avtal på motorstadion. Tid för nytt möte för avtal ska bokas.
 - Angående för stor kostnad för vatten och kredit, inget nytt.
- **Övriga frågor (LG)**
- Göta MS firar 75-år 2025, en tanke är att de som varit ordförande under dessa år tar fram underlag på de viktigaste händelserna tillsammans med nyckepersoner. Ex våra två VM, Novemberkåsan, enduro SM, Götapokalen, cross SM, crosskolan, m.m. Ej påbörjat, L-G skickar mail till de som varit ordförande och starta upp möten med dem och nyckepersoner.
- Skylt på plats, kvitton skall skickas ut till företag för att de skall kunna dra av för annonseringen.
- Nästa möte (LG)

2025-12-08 hos Lotta med julavslutning.